

English version, please see below!

Ausschreibung | Förderlinie UoC Forum 7. Ausschreibungsrunde | November 2024



UNIVERSITÄT
ZU KÖLN

1. Zielsetzung

Das **UoC Forum** ist eine Förderlinie im *Excellent Research Support Program (ERSP)* der Universität zu Köln. Das *ERSP* stellt verschiedene Förderlinien für wettbewerbsorientierte Förderung exzellenter Forschung bereit.

Das Ziel der Förderlinie **UoC Forum** ist, den wissenschaftlichen Austausch innerhalb der Universität sowie mit Partnern der Universität zu fördern und die strategische Entwicklung der Universität sowie die Entwicklung kooperativer Strukturen voranzutreiben.

2. Antragsberechtigung

Antragsberechtigt sind promovierte Wissenschaftler*innen der Universität zu Köln.

3. Auswahlverfahren

Das Programm ist inhaltlich / thematisch nicht eingeschränkt. Alle Vorhaben, die für die strategische Forschungsentwicklung der Universität von Bedeutung sind, können gefördert werden. Interdisziplinär angelegte Vorhaben erhalten Priorität.

Vor Abgabe des Antrags ist ein Beratungsgespräch mit den zuständigen Projektmanager*innen der *Internen Strategischen Förderung* des Dezernats Forschungsmanagement obligatorisch.

Die **Antragsunterlagen** sind auf Englisch (nach Rücksprache auf Deutsch) über das Webportal des *Excellent Research Support Programs* (<https://funding.uni-koeln.de>) bis zum **31. Januar 2025** (Ausschlussfrist) einzureichen.

4. Umfang der Förderung

Projekte werden mit bis zu 100.000 € p.a. für maximal zwei Jahre gefördert. Details zu den Antragsunterlagen sowie zur Mittelverwendung finden Sie in den Richtlinien für das **UoC Forum**.

Kontakt:

Dr. Hanno Jansen
Tel.: 0221 / 470 6685

Susanne Ludewig-Greiner
Tel.: 0221 / 470 3752

Maria Riese
Tel.: 0221 / 470 1088

Abteilung Großprojekte
Interne Strategische Förderung
Dezernat Forschungsmanagement
Albertus-Magnus-Platz
50923 Köln
funding@verw.uni-koeln.de

Announcement | Funding line UoC Forum 7th Call for Proposals | November 2024



UNIVERSITY
OF COLOGNE

1. Objective

The **UoC Forum** is part of the University of Cologne *Excellent Research Support Program (ERSP)*. The *ERSP* provides competitive internal funding programs that support outstanding individuals as well as excellent collaborative research projects.

The objective of the **UoC Forum** is the promotion of academic and scientific exchange within the University of Cologne as well as with partners of the University of Cologne and to advance the strategic development of the University of Cologne and its co-operative structures.

2. Eligibility

All academics and scientists of the University of Cologne who hold a doctorate may apply.

3. Selection process

The program is not restricted with regard to content or themes. All projects relevant for the strategic development of research at the University can be funded within the framework of the **UoC Forum**. Interdisciplinary projects will be given priority.

Prior to the application a consultation with the responsible project managers of the *Internal Strategic Funding* of Department 7 Research Management is obligatory for applicants.

The **application documents** have to be submitted in English via the web portal of the *ERSP* (<https://funding.uni-koeln.de>) by **31st January 2025**. In certain cases, it is possible to submit the application documents in German (please contact Dept. Research Management).

4. Funding volume

Projects receive up to €100,000 p.a. for a maximum of two years. For details regarding the application documents and the allocation of resources please refer to the **UoC Forum** guidelines.

Contact:

Dr. Hanno Jansen
phone: 0221 / 470 6685

Susanne Ludewig-Greiner
phone: 0221 / 470 3752

Maria Riese
phone: 0221 / 470 1088

Division Large Scale Projects
Internal Strategic Funding
Department Research Management
Albertus-Magnus-Platz
50923 Köln
funding@verw.uni-koeln.de